# **Upcoming Sermons & Announcements**

## November 30

Equipping Class: Hymn Sing (no TBC Kids Class)

Sermon Text: Genesis 6:9-22 - Chris Phillips

### December 7

**Equipping Class: Discipling 9** 

Sermon Text: Genesis 7 - Chris Phillips

### December 14

Equipping Class: 預備敬拜 (no TBC Kids Class) Sermon Text: Genesis 8:1-19 - Chris Phillips

## December 21

Equipping Class: Interview with Dustin and Jamie

Sermon Text: TBD - Dustin Butts

TBC Members Meeting

# **Trinity Baptist Church**

三一浸信會

**November 23, 2025** 

"The Lord saw that the wickedness of man was great in the earth, and that every intention of the thoughts of his heart was only evil continually." Genesis 6:5

## **Preparation Song:**

# My Worth Is Not In What I Own 我價值不在我所有

#### **VERSE 1**

My worth is not in what I own Not in the strength of flesh and bone But in the costly wounds of love, at the cross

#### VERSE 2

My worth is not in skill or name
In win or lose in pride or shame
But in the blood of Christ that flowed, at the cross

#### **CHORUS**

I rejoice in my Redeemer Greatest treasure wellspring of my soul I will trust in Him, no other My soul is satisfied in Him alone

#### **VERSE 3**

As summer flowers we fade and die Fame youth and beauty hurry by But life eternal calls to us, at the cross

#### **CHORUS**

#### **VERSE 4**

I will not boast in wealth or might Or human wisdom's fleeting light But I will boast in knowing Christ, at the cross

#### **CHORUS**

#### **VERSE 5**

Two wonders here that I confess My worth and my unworthiness My value fixed my ransom paid, at the cross

#### 第一段

我價值不在我所有 也不在力量夠不夠 只因那貴重的鞭傷,在十架。

#### 第二段

我價值不在才或名, 也不在榮辱與輸贏。 只因主基督寶血流,在十架。

#### 副歌

我要因救贖主歡呼, 無價寶珠,靈魂活水泉。 我只倚靠耶稣基督, 惟獨祂能使我靈得滿足。

#### 第三段

如夏花凋謝草枯幹, 才幹美貌終將衰殘。 但那永生呼召我們,在十架。

### 副歌

#### 第四段

我不誇財富與能耐, 屬世聰明也不仰賴。 唯基督是我所敬拜,在十架。

#### 副歌

#### 第五段

奇妙事令我心敬畏: 我的尊貴,我的不配。 主付贖價,我得恢複,在十架。

# **All Glory Be To Christ**

**VERSE 1** Should nothing of our efforts stand,

No legacy survive

Unless the Lord does raise the house

In vain its builders strive

To you who boast tomorrow's gain

Tell me what is your life A mist that vanishes at dawn

All glory be to Christ

**CHORUS** All glory be to Christ our King

All glory be to Christ

His rule and reign will ever sing

All glory be to Christ

**VERSE 2** His will be done

His kingdom come On earth as is above

Who is Himself our daily bread Praise Him the Lord of love Let living water satisfy The thirsty without price We'll take a cup of kindness yet

All glory be to Christ

#### **CHORUS**

**VERSE 3** When on the day the great I Am

The faithful and the true

The Lamb who was for sinners slain

Is making all things new

Behold our God shall live with us

And be our steadfast light And we shall ere his people be

All glory be to Christ

#### **CHORUS**

2

Notes Welcome

## **Call to Worship**

Psalm 16:1-2

## **Prayer of Praise**

## **Songs**

How Great Thou Art There is One Gospel

## **Scripture Reading**

Romans 3:10-20

## Song

Man Of Sorrows, What A Name

**Prayer: Confession & Supplication** 

**Worship through Giving** 

#### Sermon

Genesis 6:1-8 Fruitfulness, Faithlessness, but Favor

## **Song of Response**

All Glory Be To Christ

**Moment of Reflection** 

#### **Benediction**

1 Peter 5:10-11

# Welcome to Trinity Baptist Church! 歡迎來到三一浸信會!

We are so glad you have joined us this morning. 很高興您今天早上參加了我們。

If you have any questions about our service, about Christianity, or about how to become a member of TBC please let us know. Feel free to email us at <a href="mailto:trinitytaichung@gmail.com">trinitytaichung@gmail.com</a> or talk to any of our members! We would love to get to know you better.

如果您對我們的聚會、基督教或如何成為 TBC 的 成員有任何問題,請告訴我們。

歡迎發電子郵件到 <u>trinitytaichung@gmail.com</u> 或 與我們任何一位成員交談! 我們很樂意更認識您



Join our TBC Friends LINE group for weekly updates 加入我們的 TBC Friends LINE 群組,每週獲得最新資訊

Notes

## Notes

# How Great Thou Art 祢真偉大

#### **VERSE 1**

O Lord my God, when I in awesome wonder Consider all the works, thy hands have made, I see the stars, I hear the rolling thunder, Thy power throughout, the universe displayed!

#### **CHORUS**

Then sings my soul, my Savior God, to Thee; How great Thou art, How great Thou art! Then sings my soul, my Savior God, to Thee; How great Thou art, How great Thou art!

#### **VERSE 2**

When thru the woods, and forest glades I wander And hear the birds sing sweetly in the trees, When I look down from lofty mountain grandeur And hear the brook and feel the gentle breeze,

#### **CHORUS**

#### **VERSE 3**

And when I think that God, His Son not sparing, Sent Him to die, I scarce can take it in -That on the cross, my burden gladly bearing, He bled and died to take away my sin!

#### **CHORUS**

#### **VERSE 4**

When Christ shall come, with shout of acclamation 當主再來,歡呼聲響徹天空, And take me home, what joy shall fill my heart! Then I shall bow, in humble adoration And there proclaim, my God, how great Thou art!

#### 第一段

主啊,我神,我每逢舉目觀看, 祢手所造,一切奇妙大工; 看見星宿,又聽到隆隆雷聲, 祢的大工,遍滿了宇宙中。

#### 副歌

我靈歌唱.讚美救主我神. 祢真偉大!何等偉大! 我靈歌唱.讚美救主我神. 祢真偉大!何等偉大!

#### 第二段

漫步森林,樹蔭下花開如茵, 枝梢飛鳥,詠歌清脆動人; 登高山上,宏偉壯觀蘇我心, 清溪低唱.微風拂面怡神。

#### 副歌

#### 第三段

當我想到,神竟願差祂兒子, 降世捨命,我怎能不領會; 主在十字架前,甘願背我的重擔, 流血捨身,為要赦免我罪。

#### 副歌

#### 第四段

何等喜樂,主接我回天家; 我要跪下,謙卑地崇拜敬奉, 並且要頌揚:神啊,祢真偉大。

#### **CHORUS**

# There Is One Gospel 福音是我站立的根基

VERSE 1 There is one Gospel on which I stand For all eternity It is my story, my Father's plan The Son has rescued me Oh what a Gospel, Oh what a peace My highest joy and my deepest need

Now and forever He is my light

I stand in the Gospel of Jesus Christ

福音是我站立的根基 永遠屹立堅固 天父計畫我親身經歷, 聖子把我救贖 哦, 何等奇妙這平安福音 滿足我渴求使喜樂充盈 從今到永遠, 祂是真光, 我今站立靠耶穌基督福音

VERSE 2 There is one Gospel to which I cling All else I count as loss For there, where justice and mercy meet He saved me on the cross No more I boast in what I can bring No more I carry the weight of sin For He has brought me from death to life I stand in the Gospel of Jesus Christ

福音是我永久的依戀 萬物看作有損 神公義與慈愛同彰顯 十字架上救恩完成 我本無功績可自我誇耀 也不再受罪惡重擔困擾 因祂使我生命得重生 我今站立靠耶穌基督福音

**VERSE 3** There is one Gospel where hope is found The empty tomb still speaks For death could not keep my Saviour down 救主已除去死亡毒鉤 He lives and I am free Now on my Saviour, I fix my eyes My life is His and His hope is mine! For He has promised I, too, will rise

I stand in the Gospel of Jesus Christ

福音是我盼望的根本 空墳墓仍見證 祂復活給我自由 我要專注於救主 祂是我盼望,我生命歸屬, 祂已應許我將得永生 我今站立靠耶穌基督福音

VERSE 4 And in this Gospel the church is one We do not walk alone We have His Spirit as we press on To lead us safely home And when in glory still I will sing Of this old story that rescued me Praise to my Saviour, the King of life I stand in the Gospel of Jesus Christ

靠這福音教會同屬主名 世上窄路同行 祂聖靈引導我們挺進 安然到達天庭 見祂榮面, 我仍唱不停 這拯救故事歷久常新 讚美我救主,生命君王 我今站立靠耶穌基督福音

# Fruitfulness, Faithlessness, but Favor

Genesis創世記 6:1-8

11

# Sermon Passage | Genesis創世記 6:1-8

1 When man began to multiply on the face of the land and daughters were born to them, 2 the sons of God saw that the daughters of man were attractive. And they took as their wives any they chose. 3 Then the Lord said, "My Spirit shall not abide in man forever, for he is flesh: his days shall be 120 years." 4 The Nephilim were on the earth in those days, and also afterward, when the sons of God came in to the daughters of man and they bore children to them. These were the mighty men who were of old, the men of renown.

5 The Lord saw that the wickedness of man was great in the earth, and that every intention of the thoughts of his heart was only evil continually. 6 And the Lord regretted that he had made man on the earth, and it grieved him to his heart. 7 So the Lord said, "I will blot out man whom I have created from the face of the land, man and animals and creeping things and birds of the heavens, for I am sorry that I have made them." 8 But Noah found favor in the eyes of the Lord.

1人在地上開始增多,又生養女兒的時候,2 神的眾子看見人的女子 美麗,就隨意挑選,娶作妻子。 3 耶和華說: "人既然是屬肉體的,我 的靈就不永遠住在他裡面,但他的日子還有一百二十年。" 4在那些日子 和以後的日子,有巨人在地上; 神的兒子和人的女子結合,就生了上 古英武有名的人物。

5耶和華看見人在地上的罪惡很大,終日心裡思念的,盡都是邪惡的。 6於是,耶和華後悔造人在地上,心中憂傷。 7耶和華說: "我要把我創 造的人,從地上消滅;無論是人或牲畜,是爬行的動物或是天空的飛 鳥,我都要消滅,因為我後悔造了他們。" 8 只有挪亞在耶和華眼前蒙 恩。

# Scripture Reading | Romans羅馬書 3:10-20

10 as it is written:

"None is righteous, no, not one;

no one understands:

no one seeks for God.

12 All have turned aside; together they have become worthless;

no one does good,

not even one."

13 "Their throat is an open grave;

they use their tongues to deceive."

"The venom of asps is under their lips."

"Their mouth is full of curses and bitterness."

15 "Their feet are swift to shed blood:

in their paths are ruin and misery,

17 and the way of peace they have not known."

"There is no fear of God before their eyes."

19 Now we know that whatever the law says it speaks to those who are under the law, so that every mouth may be stopped, and the whole world may be held accountable to God. 20 For by works of the law no human being will be justified

in his sight, since through the law comes knowledge of sin. 10 正如經上所說:

"沒有義人,連一個也沒有,

11沒有明白的,沒有尋求 神的;

12人人都偏離了正道,一同變成污穢;

沒有行善的,連一個也沒有。

13 他們的喉嚨是敞開的墳墓,

他們用舌頭弄詭詐

14 滿口是咒罵和惡毒;

15 為了殺人流血,他們的腳步飛快,

16在經過的路上留下毀滅和悲慘。

17和睦之道,他們不曉得,

18 他們的眼中也不怕 神。"

19 然而我們曉得,凡律法所說的,都是對在律法之下的人說的,好讓每一個人都 沒有話可講,使全世界的人都伏在 神的審判之下。 20 沒有一個人可以靠行律 法,在 神面前得稱為義,因為藉著律法,人對於罪才有充分的認識。

# Man Of Sorrows, What A Name 哈利路亞,何等救主

#### **VERSE 1**

Man of Sorrows what a name For the Son of God who came Ruined sinners to reclaim: Hallelujah, what a Savior!

#### **VERSE 2**

Bearing shame and scoffing rude, In my place condemned He stood; Sealed my pardon with His blood; Hallelujah, what a Savior!

#### **VERSE 3**

Guilty, vile, and helpless, we, Spotless Lamb of God was He; Full atonement—can it be? Hallelujah, what a Savior!

#### **VERSE 4**

Lifted up was He to die, "It is finished!" was His cry; Now in heaven exalted high; Hallelujah, what a Savior!

#### **VERSE 5**

When He comes, our glorious King, All His ransomed home to bring, Then anew this song we'll sing Hallelujah, what a Savior!

#### 第一段

神的兒子從天至, 竟然稱為憂患子 拯救罪人脫罪死。 哈利路亞!何等救主!

#### 第二段

祂被人辱被人譏, 代替我站罪人地, 賜我生命賜我力。 哈利路亞!何等救主!

#### 第三段

我們又弱又不好, 祂是聖潔的羊羔, 救贖竟然作得到! 哈利路亞!何等救主!

#### 第四段

祂被舉起我免死, 祂說成了,鬼失勢, 祂登寶座給恩賜。 哈利路亞!何等救主!

#### 第五段

當祂複臨遣天使, 提接聖徒回家時, 我們還要唱此詩: 哈利路亞!何等救主!

# **Prayer: Confession & Supplication**

# Worship through Giving 奉獻來敬拜

God does not need anything from us. Rather, we understand that everything we have comes from God. Christians give out of gratitude and love for God who has given us more than we deserve. Giving, is not a form of earning merit, or working for God's love. Giving will not bring anyone luck, health, or wealth. If you are not a member of TBC, or if you are not a Christian, please don't feel obligated to give.

神並不需要我們任何東西,事實上我們所擁有的一切本就源於 祂。基督徒奉獻的動機是出於對神的感謝和愛,因為神的供應遠 超乎我們所配得的。奉獻不能累積功德,也不能換取神的愛。奉 獻不會帶來運氣、健康、或財富。如果您還沒有加入 TBC,或 還不是基督徒,請無須有奉獻的壓力。